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Voorwoord

Voor u ligt het jaarverslag 2022 van het Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere.Stichting Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere biedt alle kinderen en jongeren uit Almeerse gezinnen waar thuis niet genoeg geld  is, de kans 
om structureel te sporten, het zwemdiploma A, B en C te behalen en/of aan cultuur te doen. We betalen de contributie of het lesgeld en de eventueel benodigde attributen.

Met veel trots kijken wij terug op alle bereikte resultaten van het afgelopen jaar. In 2022 hebben we maar liefst 2133 kunnen helpen om door middel van sport, cultuur en zwemdiploma's mee te kunnen doen in de 

Almeerse samenleving (in 2021 hadden wij 1.774 aanvragen). Van de 2133 aanvragen namen 1173 kinderen deel aan sport, 268 aan cultuur en 692 behaalden hun zwemdiploma's.

Het Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere is een fonds van en voor heel Almere. Bij deze willen we dan ook iedereen die hier een bijdrage aan heeft geleverd hartelijk danken voor de samenwerking. Het netwerk van 

sport- en cultuur aanbieders, de zwembaden, de intermediairs en alle overige partners. En bij deze ook onze speciale dank aan de  gemeente Almere, welke ook dit jaar weer een onmisbare bijdrage heeft geleverd aan 
het bereiken van onze resultaten. We hopen dat we ook volgend jaar weer op al jullie support kunnen rekenen.

We willen de stijgende lijn van het aantal kinderen ook in 2023 voort zetten!

Ingrid van Gelder

Voorzitter Jeugdfonds Sport en Cultuur Almere
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Bestuur

Ingrid van Gelder, Voorzitter

Lid sinds 1 januari 2018

Judith Bouman, Penningmeester

Lid sinds 1 januari 2020

Ben van Assum, Secretaris

Lid sinds 1 januari 2023

Bas van Klompenburg, Algemeen bestuurslid

Lid sinds 1 januari 2022

Barry Scholten, Algemeen bestuurslid

Lid sinds 1 juli 2022
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Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere

Het Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere is een particulier/privaat fonds dat voor kinderen uit Almeerse gezinnen het 
lesgeld en soms ook attributen zoals sportkleding, dansschoenen of instrumentenhuur betaalt. 

Ons lokale fonds opereert in samenwerking met maar onafhankelijk van de landelijke organisatie. Wij werven eigen 
fondsen.

In Nederland groeit 1 op 11 kinderen op met structureel te weinig middelen, oftewel rond de armoedegrens.

Dit betekent dat in Almere circa 7,000 kinderen niet mee kunnen doen. Zij krijgen niet de kansen die voor 

leeftijdsgenootjes vanzelfsprekend zijn. Meedoen aan sport of cultuur helpt een kind zich fysiek, mentaal en sociaal 
optimaal te ontwikkelen. 

Dat is belangrijk voor de ontwikkeling en toekomst van het kind, maar ook voor het gezin en uiteindelijk voor de 
samenleving.
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Meedoen = Kansen

Een kind dat meedoet, heeft kans op:
• fysieke, sociale en mentale ontwikkeling
• nieuwe en kansrijke sociale netwerken

• Afleiding van de zorgen thuis
• Een andere rol dan thuis of in de wijk

• Trots en zelfvertrouwen
• Leren winnen en verliezen
• Doorzettingsvermogen

• Plezier

Hoe werken we?

Intermediairs verzorgen de aanvragen: dat zijn professionals dichtbij het kind en het gezin, zoals 
leerkrachten, sociaal wijkteam, jeugdzorg of schuldhulpverlening. Ondanks dat ouders, clubs en verenigingen 
niet zelf aanvragen kunnen doen, is ieders rol bij het helpen van kinderen cruciaal.

Voor kinderen in de leeftijd 2-17 uit Almere die aantoonbaar tot onze doelgroep behoren, betaalt het 

Jeugdfonds € 300,- per jaar voor sportcontributie en € 500,- voor cultuurlessen, voor zwemlessen betaalt het 
Jeugdfonds € 850,- per jaar voor zwemdiploma A, € 200,- voor zwemdiploma B en € 200,- voor zwemdiploma 
C. De betaling gaat rechtstreeks naar de club, instelling of leverancier.

Doelgroepen: kinderen en jongeren uit gezinnen die binnen de inkomensgroep vallen. Extra aandacht binnen 

deze groep is er ook voor kinderen die niet thuis kunnen wonen of in schrijnende situaties opgroeien, die 
lichamelijk en mentaal kwetsbaarder zijn of eerder in aanraking komen met geweld of criminaliteit. 
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Coördinator verslag

2022 was een dynamisch jaar. De locaties van de aanbieders zijn allemaal weer open na de coronaperiode van 2020/2021. 

Door de energieverhogingen zijn de problemen binnen onze doelgroep groter geworden. 2022 voelt dan ook als een 
ondersteuningsjaar op vele vlakken voor de ouders om door te verwijzen en te helpen bij hun hulpvraag.

De coördinator heeft zich ingezet om iedere aanvraag te laten slagen tot deelname aan de activiteit waarvoor gekozen is 
door het kind.

Er zijn nieuwe intermediairs en ontbrekende aanbieders geworven.Met diverse partners in de stad is de verbinding gemaakt 
om meer samen te werken en de doelgroep te gaan bereiken. 2022 was ook het jaar om te gaan onderzoeken naar een 

nieuwe bureauorganisatie. 

De huidige werkzaamheden zijn doorgenomen om 2023 tot besluiten te gaan komen. 2023 zal een uitdaging worden om 

alles rond te krijgen daar er nog meer aanvragen worden verwacht dan 2022.

In Almere leven 7000 kinderen op de armoedegrens, dit zegt genoeg!

Yvonne Wolff

Coördinator Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere
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Hoogtepunten
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• Er is veel aandacht besteed aan communicatie op alle vlakken. Social media is gebruikt maar 

ook de enveloppe verspreiding met promotiemateriaal moesten er voor zorgen dat het fonds 
meer bekendheid krijgt. Het laagdrempelig maken om een aanvraag in te dienen heeft veel 
aandacht gehad.

• Ter promotie zijn er o.a. dagen georganiseerd i.s.m. met Jumping 
Jack, AZC, Playground Stedenwijk, Het Avontuur, Pro Almere, Muziekweek en de Multisport-

Cultuurdag.

• Er zijn in 2022 18 nieuwe aanbieders bijgekomen.

• Grote verandering binnen het CKV is dat de aanbieders allen apart nu ingeschreven staan als 
aanbieder.

• Het intermediairs bestand is doorgenomen met adressen te verwijderen van niet inactieve 
intermediairs 2022. De 1073 actieve intermediairs zijn verbonden met diverse partners in de 

gehele stad. Gezamenlijk is dit een mooie spreiding over de stad.

• Er hebben zich 82 nieuwe intermediairs aangemeld

• Week van de Armoede: verdeeld over de stad zijn er op 5 verschillende locaties activiteiten 

georganiseerd waaraan honderden kinderen hebben meegedaan met de activiteiten.

• Voor kinderen met beperking en 2-4 jarige is het dit jaar mogelijk gemaakt om een aanvraag 
in te dienen.

• We maken het mogelijk dat kinderen met een goedgekeurde aanvraag nu ook één week 

mogen deelnemen aan een zomer- of herfstkamp.

• Op 30 mei waren er activiteiten georganiseerd voor kind met ouders op het Taalcentrum 

Almere Buiten. Binnen anderhalf uur 30 nieuwe aanvragen bij de informatietafel!

• Op 21 november organiseerden we een succesvolle intermediairsbijeenkomst vanuit het 
Jeugdfonds Sport en Cultuur Almere. Deze is bezocht door bijna 100 personen. De 

aanwezigen konden 3 verschillende workshops volgen gericht op Intermediairs, partners en 
aanbieders.

• "Kies een club" - de landelijke actie waardoor ouders rechtstreeks een aanvraag 

mochten doen heeft voor 65 aanvragen gezorgd en vele ouders wisten daardoor de 
coördinator te vinden.



Blij met onze hulp

De kinderen hebben vriendjes en vriendinnetjes die op vakantie gaan, mobieltjes hebben, dure 

cadeaus krijgen. Hoe vinden ze dat? 

Mandy: “De kinderen weten dat we rond moeten komen van minder, maar ze hebben het niet 

minder. Bepaalde dingen wil ik gewoon niet, gamecomputers bijvoorbeeld. Al zou ik het geld 
hebben, dat is voor mij een no-go. Een vriendinnetje van Beau-Ann is altijd alleen thuis omdat 

beide ouders werken. Beau-Ann is blij dat dat bij ons niet zo is. We zijn een hecht gezin.”

“Ik wil dat mijn kinderen gelukkig zijn en ben ervan overtuigd dat dat niet afhankelijk is van geld. 

Natuurlijk helpt het, maar het is niet de essentie. De kinderen doen allemaal iets waar ze blij van 
worden: kickboksen, beeldende kunst, zwemmen, voetbal. Als ik kijk naar Beau-Ann, die leeft zo 

op van het kickboksen. Vanaf het eerste moment was het meteen raak, het is haar passie.” 

“Ik ben blij dat we een beroep kunnen doen op het Jeugdfonds Sport & Cultuur. Dat maakt het 

wat gemakkelijker. Weet je, je moet er het beste van maken, en dat doen wij. Misschien is dat 
de ook de reden dat ik me niet schaam. Het gaat goed met de kinderen”

Mandy Roelvink uit Almere is een 
alleenstaande moeder van twee 
dochters en twee zoons. 

In 2012 raakte ze 

arbeidsongeschikt, sindsdien moet 
het gezin rondkomen van 
een bijstandsuitkering.

“De kinderen weten dat we rond 

moeten komen van minder, maar 
ze hebben het niet minder.”

Mandy wil haar verhaal graag 
vertellen. 

“Misschien help ik er andere ouders 
mee. Iedereen Kan in deze situatie 

terechtkomen. Vaak kun je er niets 
aan doen en als het wel door je 

eigen toedoen is, kun je ervoor 
kiezen het anders te gaan doen. Je 
hoeft je niet te schamen.”

Moeder Mandy Roelvink: ‘Gelukkig zijn is niet afhankelijk van geld’
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ATC BUITEN in actie voor Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere

“Sport & Cultuur zijn leuk & belangrijk

Kinderen leren samenwerken, omgaan met winnen en verliezen en maken nieuwe 

vrienden. Het is goed voor het zelfvertrouwen en de concentratie. 
Een kind dat lekker in zijn vel zit presteert beter! 

Met je donatie steun je het Jeugdfonds Sport & Cultuur. 

Het Jeugdfonds betaalt de contributie of het lesgeld en eventueel de benodigde 

materialen zoals sportkleding, dansschoenen of de huur van een instrument”.
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Verhaal op vrijdag
“HET ORKEST IS HUN CLUB”

- Hans Welle -

In 1987 startte pianoleraar Hans Welle met drie 
kinderen een orkestje in de jonge stad Almere. De 
Muppets, zoals ze zichzelf vrolijk noemden, speelden 

piano, viool en fluit. De jonge muzikanten vroegen 
vriendjes en vriendinnetjes ook mee te doen. De rest is 

geschiedenis. Inmiddels is het door hem opgerichte 
Almeers Jeugd Symfonie Orkest (AJSO) een van de top 
jeugdorkesten van ons land met een volledige bezetting 

van ruim 80 spelers. Behalve het vlaggenschip AJSO 
zijn er vijf orkesten en ensembles waar in totaal zo’n 

180 kinderen en jongeren muziek maken, samenwerken 
en vooral veel lol hebben.

Samen muziek maken geeft een band

“Het orkest is hun club,” zegt Hans Welle. “Daar maken en ontmoeten ze hun vrienden en 
vriendinnen. Sterker nog, er zijn inmiddels al meerdere orkest-huwelijken en orkest-baby’s. 
Samen muziek maken geeft een band. Vorige week kreeg ik een mail van een oud orkestlid 

dat gestopt was met het orkest omdat ze in een andere stad ging studeren. Nu woonde ze 
weer in Almere – of ze weer mee mocht spelen. Dat zegt alles. Ik heb zelf als kind alle 

kansen gehad. Muziekles was vanzelfsprekend bij ons thuis. Op mijn 13e ben ik bij de 
fanfare gegaan, ik vond het direct geweldig om in een orkest te spelen. Ik was altijd bezig 
met muziek en het was logisch naar het conservatorium te gaan waar ik koos voor piano met 

als tweede hoofdvak dirigeren. Toen viel het kwartje, mijn hart lag bij het dirigeren.”

Verstand en gevoel

Nieuwe orkestleden komen via het Centrum voor Kunstzinnige Vorming en particuliere 
muziekscholen bij het orkest. Ze beginnen altijd eerst in een opleidingsorkest, de eerste stap op weg 
naar symfonieorkest AJSO. Waarom is muziek zo belangrijk voor kinderen? “Enorm belangrijk. Het 

is goed voor je hersenen. Je moet noten leren lezen en die vertalen naar het instrument, je moet je 
concentreren, leren luisteren naar anderen, samenwerken. Maar het is ook goed voor je 

gevoelsleven door de expressie van je emoties in muziek. Maar ook de meer praktische zaken. Als 
je in een orkest speelt, moet je op tijd komen. Je helpt stoelen klaarzetten en weer opruimen, je gaat 
samen op reis. De orkestleden van het grote symfonieorkest treden op als repetitor bij de 

opleidingsorkesten. Zo leren de kleintjes van de oudere kinderen en jongeren. Dat sociale aspect is 
een belangrijk onderdeel van het spelen in een orkest. Die hele scholing trekken we heel breed, niet 

alleen muzikaal maar ook organisatorisch en sociaal.”

Ieder kind moet de kans krijgen

Muziekles is duur en is dus een ver van m’n bed show voor veel gezinnen. Ook kinderen uit 
gezinnen met weinig geld moeten de kans krijgen muziekles te volgen en zich aan te sluiten bij het 
AJSO, vindt Hans. “Ik vind dat alle kinderen mee kunnen doen. Een van onze bestuursleden is 

daar actief mee bezig. Zo hebben we nu twee Syrische kinderen uit een gezin dat gevlucht is in 
een van de opleidingsorkesten. De lessen worden door het Jeugdfonds betaald. Als wij merken 

dat er een probleem is om lessen te volgen, een instrument te huren of mee te gaan met onze 
reizen, dan doen we daar wat aan. In principe moet het mogelijk zijn dat iedereen mee Kan doen. 
Via onze schoolvoorstellingen bereiken we alle kinderen. Muziek is te leuk en te belangrijk om te 

laten liggen, ieder kind moet de kans krijgen muziek te maken.”
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Almeerse VVD

“Elk kind verdient het om te kunnen sporten! Sport is vaak de meditatie 
die we allemaal nodig hebben om onszelf in balans te houden. Dit geldt 
nog meer voor kinderen, die continu met hun mentale en emotionele 

ontwikkeling stoeien. Elke dag of op z'n minst regelmatig sporten geeft 
een kind rust en leert hem al die ontwikkelingen te balanceren. Daarnaast 

leren kinderen door sporten samenwerken, omgaan met winnen en 
verliezen en maken nieuwe vrienden. Het is goed voor het zelfvertrouwen 
en de concentratie. Een kind dat lekker in zijn vel zit presteert beter! Met 

jouw donatie steun je het Jeugdfonds Sport & Cultuur. Het Jeugdfonds 
betaalt de contributie of het lesgeld en eventueel de benodigde materialen 

zoals sportkleding, dansschoenen of de huur van een instrument”. “Sport & Cultuur zijn leuk & belangrijk. Het zal niet meevallen ongetraind 
6,4 km hardlopen. Maar het valt ook niet mee als je niet kunt sporten 

omdat er gewoonweg geen geld is. Daar wil ik dus best eens mijn eigen 
grens voor gaan verleggen. Want kinderen moeten kunnen leren 

samenwerken, leren omgaan met winnen en verliezen en nieuwe 
vriendschappen leren sluiten. Het is goed voor het zelfvertrouwen en de 
concentratie. Een kind dat lekker in zijn vel zit presteert beter! Met je 

donatie steun je het Jeugdfonds Sport & Cultuur. Het Jeugdfonds betaalt 
de contributie of het lesgeld en eventueel de benodigde materialen zoals 

sportkleding, dansschoenen of de huur van een instrument”.

“Naast het feit dat sporten zo leuk is, is het natuurlijk ook gezond. En dan 
niet alleen lichamelijk, want zoals de oude Grieken en Romeinen al 
wisten; een gezonde geest in een gezond lichaam. Met sporten leer je je 
doorzettingsvermogen in te zetten en besef je dat je met je eigen inzet 
eigenlijk veel meer kunt dan je misschien eerst voor mogelijk hebt 
gehouden. En daarom vind ik dat elk kind zou moeten kunnen sporten en 
loop ik op 26 juni 16 km voor dit goede doel. Met hopelijk mijn allerbeste 
tijd ever, zodat ik mezelf ook trots Kan maken”.
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Ambassadeur: Remy Bonjasky
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Remy Bonjasky werd geboren in de Surinaamse hoofdstad Paramaribo en verhuisde op zijn vijfde met het gezin 
naar Nederland. Remy Bonjasky was in zijn jeugd vooral op het voetbalveld te vinden. Hij maakte op zijn 
zeventiende kennis met de vechtsport. Door zijn gesprongen traptechniek en gesprongen knietechnieken kreeg 

Remy Bonjasky al snel de bijnaam The Flying Gentleman.

In 2003, bij zijn debuut in de K-1 World Grand Prix Final in Tokio, won hij ten overstaan van 70.000 toeschouwers de 
titel. In 2004 won Remy Bonjasky voor de tweede maal de K-1-wereldtitel. Hij trainde tot de K-1 World GP 2005 bij 
Mejiro Gym en in de periode 2005 tot en met 2010 bij Vos Gym Amsterdam. In 2008 won hij voor de derde maal de 

fel begeerde K-1 World Grand Prix-titel.

In 2010 opende Remy de “Bonjasky Academy” in Almere om iedereen de kans te geven om op een verantwoorde 
manier met de sport om te gaan en de sport op een professionele manier te leren beheersen. Naast het kickboksen 
wilt Remy de jeugd ook de bouwstenen van de Bonjasky Academy meegeven, namelijk respect, conditie, kracht, 

discipline en doorzettingsvermogen. Deze overtuigingen kunnen in elk leven van toepassing zijn. Voor de jeugd heeft 
Remy ook een speciaal programma ontwikkeld, genaamd het Champsprogramma. Hij vindt het belangrijk dat de 

kinderen gestimuleerd worden en dat er beter gepresteerd wordt. Daarnaast worden er door het Champsprogram 
groepen gecreëerd waarin de kinderen allemaal met andere kinderen trainen die van hetzelfde niveau zijn. Dit 
voorkomt onnodige blessures, maar houdt het kickboksen ook leuk en uitdagend.

In 2020 opende Remy Bonjasky ook een locatie in Hilversum want hij vindt het belangrijk dat Nederland kickboksen 

gaat leren op de Bonjasky Academy manier.

Vele kinderen vanuit het Jeugdfonds Sport & Cultuur trainen bij de Academy, Markerkant in Almere. Remy vindt het 

belangrijk dat elk kind Kan meedoen en beweegt.

Je lichaam is je belangrijkste bezit!

Het belangrijkste is dat wij de kinderen en jongeren vertellen dat gezond eten, sporten en respect voor elkaar 
ontzettend belangrijk is. Sinds 2010 helpt en motiveert Remy Bonjasky via zijn Bonjasky Academy kinderen en 
jongeren het vuur in zichzelf te vinden. Als ik aan kinderen vraag “wat is je belangrijkste bezit?”; dan gaat het vaak 
over een mobiele telefoon en (veel of dure) kleding. Onder de jongeren wordt alcohol drinken, fastfood eten en 
gamen met vrienden ook vaak genoemd.



Ambassadeurs: Gün Kara & Sharon Doorson

Praktijkdocent Gün Kara: “Docenten aan PrO Almere realiseren zich dat we een 
voorbeeldfunctie hebben voor onze leerlingen. Door te sporten groeien kinderen op sociaal 

gebied en gaan beter communiceren met klasgenoten. Ik wil me graag inzetten om kinderen 
van de straat te houden en doe dat graag met sport. Daarom past het Jeugdfonds Sport & 

Cultuur Almere goed bij mij.”

Al van kinds af aan ben ik gek op sporten, en ben ik professioneel handbalster geweest. Ik kom uit 

Turkije en woon nu 25 jaar in Nederland. Zelf doe ik allerlei verschillende sporten waaronder 
zaalvoetbal, pilates en yoga en beleef daar heel veel plezier aan. Wat ik zie is dat plezier het 
allerbelangrijkste is voor kinderen! Wil je dat een kind iets leert, zorg ervoor dat het hij het naar zijn 

zin heeft. In sport werkt het net zo. Eén ding kunnen ze hierbij nooit genoeg krijgen: complimenten!

Iedere docent moet intermediair worden!

Ik vind het ontzettend belangrijk dat kinderen kunnen sporten en vind dat iedere docent 
intermediair zou moeten worden. “Bij ons op school zijn nu al meer dan 20 kinderen die aan sport 
en/of cultuur doen via het Jeugdfonds. Samen kunnen we ervoor zorgen dat er nog meer kinderen 

in Almere mee kunnen doen. Dat wordt dankzij het Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere mogelijk 
gemaakt, want zij zetten zich in voor kinderen van wie de ouders het niet breed hebben. Ik zet me 

daar dus graag voor in!”

16

Sharon Doorson kennen we van Popstars, The Voice Of Holland en Dance Dance. Nu 
heeft zij sinds een paar maanden haar eigen zangschool in Almere: Talentcrib! Met deze 
zangschool wil ze jongeren laten inzien dat ze alles kunnen bereiken wat ze maar willen 

als ze maar in hun eigen talent durven te geloven.

“Als ambassadeur van het Jeugdfonds Sport & Cultuur Almere hoop ik iets terug te kunnen doen 
voor jongeren. 

Het is zo belangrijk jongeren in zichzelf te laten geloven. Of het nu door sport of cultuur is, dat 
maakt niet uit. 

Het initiatief van het Jeugdfonds Sport & Cultuur om zo kinderen te helpen zichzelf te 
ontwikkelen, daar sta ik 100% achter en wil ik me graag voor inzetten.”

Foto: Alvin de Brabander



Ambassadeur: Bianca Busscher

We kunnen er niet omheen. Zingen is ontspannend, gezond en het maakt je leven blij. Je zelf uiten en even alles vergeten. 

Dat hebben we in deze tijd zo nodig. Bianca Busscher zegt; “Doe dingen waar je hart van gaat zingen”. Zingen, muziek 
maken of dansen helpt bij de ontwikkeling. Ze wil dat alle kinderen een vorm van cultuur kunnen doen, ook als er thuis 
geen geld is. Daarom is ze ambassadeur van het Jeugdfonds Sport & Cultuur.

Muziek is mijn passie en escape in het dagelijks leven om te kunnen genieten van mooie melodieën en mijn instrument! Als klei n 
meisje liet zij zich meevoeren op de muziek van Neil Diamond, The Platters, Gene Pitney… In haar jeugd was dit de muziek waar  

haar ouders naar luisterden. Ze heeft dan ook nog steeds een zwak voor muziek uit de Seventies.

Iedereen heeft een voorbeeld nodig

Boven mijn bed in mijn tienerkamer hing; “Een poster van Tina Turner”. Haar vind ik nog steeds de grootste artiest die ik ooi t gezien 
heb. Ze droeg pumps met hoge hakken, zwarte nylons en gedurfde kleding. Ik probeerde haar na te doen Ze Kan heel goed 

zingen en laat zien ons zien hoe je bijna uit elkaar spat van energie. Tina Turner komt van ver, ze heeft geen makkelijk verl eden en 
in het begin geloofde bijna niemand in haar talent. De muziek heeft haar altijd overal doorheen geholpen en ze heeft zich noo it 
laten weerhouden om muziek te maken en te zingen. Ze is een hele positieve persoonlijkheid. En kijk… het is nu een succesvoll e 

legende! Zij inspireert mij in het volgen van je hart ondanks tegenspoed en je door niets te laten weerhouden om je doelen te  
bereiken. Ze is mijn grote voorbeeld.

Zingen is een uitlaatklep
Ik wil anderen graag hetzelfde plezier laten ervaren als ik heb met zingen. De wereld even laten voor wat hij is, je laten me evoeren 

door de muziek! Zingen is therapie voor momenten dat het even niet lekker gaat. Zingen is ook een passie en een manier om te 
communiceren met anderen over de hele wereld (worldjam). Met zingen spreekt iedereen min of meer dezelfde taal. Daarom vind 
ik het belangrijk dat alle kinderen mee kunnen doen.

Daarom ben ik blij dat ik nu ambassadeur ben voor het Jeugdfonds Sport & Cultuur. Ook als er thuis geen geld is, moeten kinde ren 
gewoon naar zangles kunnen. Daar ga ik me voor inzetten!”

17



Ons werk wordt mede mogelijk gemaakt, dankzij de gemeente Almere, de hulp van vele intermediairs, 

clubs, verenigingen, docenten, partners, winkeliers, sponsors en donateurs. 

In 2022 bedanken wij in het bijzonder:

Almeerse VVD       | Het Baken Almere     

Broekhuis Almere            | ATC BUITEN 
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Bedankt!
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Dit jaarverslag is een uitgave van jeugdfonds Sport& Cultuur Almere
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